
vv LENS JAARVERSLAG VAN HET BESTUUR OVER 1990-1991  
 
ALGEMEEN  
Hoewel er gelukkig ook weer veel goeds gebeurde in de vereniging, werd het jubileumjaar toch overschaduwd door de 
degradatie van LENS 1 (zondag). Het heeft er lange tijd naar uitgezien dat we de dans nog zouden kunnen ontspringen. 
Maar via twee spannende beslissingswedstrijden trok ons vlaggenschip toch nog aan het kortste eind. Natuurlijk heeft een 
degradatie vooral negatieve uitwerkingen op een vereniging. We hopen echter dat dit voor veel leden eerder een aansporing 
zal zijn om met extra inzet eraan mee te werken dat de weg terug zo snel mogelijk ingeslagen zal worden.  
Wat ook negatief uitwerkte op de club was een artikel in de Haagsche Courant met daarin kritische opmerkingen aan het 
adres van de technische leiding n.a.v. de teleurstellende prestaties van ons eerste elftal. Het bestuur zag zich voor grote 
problemen gesteld als gevolg van de beroering die hierdoor in de vereniging werd veroorzaakt.  
De festiviteiten met betrekking tot het 70-jarig jubileum hebben er gelukkig niet onder geleden. De Jubileum-kommissie 
bestaande uit Leo van Rijn. Jan Heins en Ton 's-Gravendijk, heeft voor een perfect georganiseerde en prima verlopen 
jubileumviering gezorgd. Voor de jeugd werd sportcentrum "De Blinkert" afgehuurd, waar diverse spel- en zwemaktiviteiten 
plaatsvonden. Voor de oudere leden werd er in mei een "zeskamp-achtig" gebeuren georganiseerd, gevolgd door een zeer 
gezellige feestavond.  
Dit jaar vond ook de Nieuwjaarsreceptie weer plaats op 1 januari, met daaraan voorafgaand de langzamerhand traditionele 
nieuwjaarswedstrijd.  
Tijdens de receptie werd ook een aantal trouwe leden gehuldigd.  
Puck Coomans,  
Leo Niessen (beide 50 jaar lid) en  
Peter de Haan (25 jaar)  
waren dit jaar onze jubilarissen.  
 
BESTUUR  
Het bestuur is in het afgelopen verenigingsjaar met één persoon uitgebreid in de persoon van Martin Reuver. Omdat de 
overige zes bestuursleden in funktie bleven, kon op de Algemene Ledenvergadering van 26 november 1990 de volgende 
formatie worden gepresenteerd:  
Voorzitter:   Ad Coret, tevens belast met sponsoring en kontakten met de Gemeente.  
Sekretaris:   Jaap Colpa, tevens kontaktpersoon voor de redaktie.  
2e sekretaris:   Ina v.d.Berg, met o.a. als taak de leden- en kontributieadministratie  
Penningmeester:  Wim Kouwenhoven, ook kontaktpersoon voor de toto-lotto-kommissie  
Commissaris:   Ben Osse, zondagselekties  
Commissaris:   Bert Pennings, niet-selektie zondag, zaalvoetbal, materiaal en barkommissie  
Commissaris:   Martin Reuver, jeugdvoetbal en akkommodatie  
Er bleef een vakature voor kontaktpersoon zaterdagafdeling.  
Het ziet ernaar uit dat er voor het komende verenigingsjaar weer gezocht moet worden naar nieuwe bestuursleden. Ina v.d. 
Berg heeft besloten haar taak als 2e sekretaris per 1 juli 1991 neer te leggen. Gelukkig heeft zij zich bereid verklaard de 
kontributieadministratie te blijven doen.  
Tevens heeft Ad Coret de wens te kennen gegeven om de voorzittershamer na acht jaar weer aan een ander over te dragen. 
Hij wil echter wel, als op hem een beroep wordt gedaan, in een andere funktie deel blijven uitmaken van het bestuur.  
Graag willen wij Ina en Ad langs deze weg van harte danken voor hun jarenlange inzet voor onze club. Wij hebben hen leren 
kennen als harde werkers, die respect afdwongen door hun taakopvatting en waarmee het in het bestuur prettig samenwerken 
was. Wij betreuren derhalve hun vertrek als 2e sekretaris respectievelijk voorzitter, maar zijn tegelijkertijd verheugd dat zij niet 
voor de club verloren zullen gaan, doch hun krachten, zij het op andere wijze, aan de club zullen blijven geven.  
Op opvolging is op dit moment nog geen zicht, maar in de komende maanden tot aan de najaarsvergadering zal er in ieder 
geval veel "formatiewerk" gedaan moeten worden.  
 
KOMMISSIES  
Het valt niet mee om LENS qua organisatie op peil te houden. Hoewel gedurende het seizoen diverse noodkreten zijn 
geventileerd om de ernst van het gebrek aan kaderleden aan te geven, is het toch weer teleurstellend te moeten konstateren 
dat slechts een enkeling begiftigd is met zoveel klubgevoel, dat hij zich bereid toont "iets" voor de klub te gaan doen.  
Door het steeds verder teruglopen van de kommissieleden komt steeds meer kommissiewerk op de schouders te rusten van 
de bestuursleden, waardoor op bestuurlijk niveau weer allerlei zaken in de knel dreigen te komen.  
Gelukkig beschikken we al jarenlang over een vaste kern van medewerkers, maar waar zo langzamerhand wel een erg grote 
aanslag op wordt gepleegd. De vereniging is dan ook veel dank verschuldigd aan onderstaande kommissieleden:  
Paul v.d.Steen en Fred Grens vormen al jaren het tweemanschap waar het jeugdvoetbal op drijft. Het werken met groepen 
medewerkers bij toerbeurt op zaterdag bleek ook dit jaar goed te werken.  
Op seniorengebied is Ronald Bergenhenegouwen inmiddels tot een ware duizendpoot aan het uitgroeien. Was hij eerst 
sekretaris voor de zondagsenioren en de zaal, in het nieuwe seizoen zal hij ook de taak van zaterdagsekretaris Jan Ham gaan 
overnemen.  
De overige zaterdagkommissieleden waren André Spa, Ben v.d.Nouland en An Bergenhenegouwen. Zij zullen ook in het 
nieuwe seizoen de Seko zaterdag blijven vormen. Op zondag vond Ronald assistentie in de persoon van René Keus, die deze 
taak in het nieuwe seizoen waarschijnlijk zal opgeven.  
De barkommissie werd gevormd door Gerard v.d.Steen, René v.d.Steen en Tinus van Zilfhout, terwijl het toto-lotto gebeuren 
wederom in de vertrouwde handen was van Gerard Kemperman.  
We zullen voor het komende seizoen op zoek moeten gaan naar een nieuwe redaktie omdat de twee huidige redaktieleden 
t.w. Marcel Jansen en Rob Pilon zich niet meer beschikbaar zullen stellen.  
Het Feko-werk werd dit jaar gecoördineerd door René van den Steen.  
De Feko richtte zich voornamelijk op de jeugdfestiviteiten. Daarnaast werden er al of niet in samenwerking met de Feko door 
een aantal leden ook wat aktiviteiten voor de senioren georganiseerd.  



Voor uitgebreidere informatie over de gebeurtenissen in de diverse afdelingen verwijzen we naar de jaarverslagen van de 
kommissies.  
 
TECHNISCHE ZAKEN  
Het trainerscorps onderging in het verslagjaar nauwelijks wijzigingen. Aan het begin van het seizoen moesten wij afscheid 
nemen van zondag B-selektietrainer Ton Scheer, die zijn taak om gezondheidsredenen moest neerleggen. Een vervanger 
werd gevonden in de persoon van John Boerema, met wie al werd overeengekomen dat hij deze funktie ook in het komende 
seizoen zal uitoefenen.  
Trainer bij de A-selektie bleef Pim Westgeest. We hopen van gans er harte dat het eerste elftal onder zijn leiding de weg 
omhoog zal weten te vinden. Het bestuur is in samenwerking met de technische leiding bezig om de randvoorwaarden te 
scheppen om op een hoger plan terug te keren. Zowel voor wat betreft spelersmateriaal, organisatie rondom de selektie, 
alsmede de financiële mogelijkheden (sponsoring) zal er het een en ander moeten gebeuren. Het tweede elftal wist zich 
middels een beslissingswedstrijd toch weer te handhaven in de res.1e klasse. In het zondagseniorenvoetbal waren ook twee 
kampioenen te melden. Zowel het zesde als het zevende elftal sloot de kompetitie bovenaan de ranglijst af (het zevende bleef 
zelfs ongeslagen) .  
Ook met zaterdagtrainer Hans de Bruijn werd het kontrakt verlengd. Mede dankzij zijn inzet slaagde het eerste elftal erin een 
periodetitel te behalen. Helaas kwamen ze in de nakompetitie tekort om de stap omhoog te kunnen maken.  
Met technisch coördinator John v.d.Lubbe werd overeengekomen het coördinatorschap in zijn huidige vorm te beëindigen. Hij 
heeft zich echter bereid verklaard in te zijn voor een andere funktie binnen de vereniging. De precieze taakstelling zal 
binnenkort worden besproken.  
Ook bij de jeugdtrainers waren er geen mutaties. Voor het nieuwe seizoen is er alleen een wijziging te verwachten bij de C-
klassers. Ronald Bogisch zal zijn taak overdragen aan Dick Hooning.  
Ook het fenomeen "looptrainer" heeft bij LENS zijn intrede gedaan. In de persoon van Wim van Ettingen werden op 
incidentele basis enige trainingen gegeven, met als doel het aanleren van een betere looptechniek.  
Zowel de zaterdag- als de zondagselektie bleefden een geslaagd trainingskamp in Sittard resp. Renesse.  
 
FINANCIEEL  
Voor het financiële verslag verwijzen we naar de toelichting van de penningmeester.  
 
AKKOMMODATIE EN TERREINEN  
Om een vervolg te geven aan in het verleden opgestarte aktiviteiten m.b.t. zaken als toekomstige akkommodatie, fusie, 
multisport etc. werd door het bestuur een projektgroep in het leven geroepen, bestaande uit  
Gerard v.d.Kleij,  
Hans v.d.Kleij,  
Frans van Dijk en  
Guido Halleen.  
Zij hebben zich daarbij zo breed mogelijk georiënteeerd en hebben ook samenwerkingsmogelijkheden met andere 
sportverenigingen onderzocht. Tevens werden kontakten gelegd met de Gemeente. Uitgangspunt m.b.t. de akkommodatie 
was een zo hoog mogelijke inzet: realisatie sporthal, vernieuwen kleedakkommodatie, aanleg kunstgrasveld, verlichting 3e 
veld.  
Na een onderzoek om te bekijken wat de meest haalbare opties zijn, zal de projektgroep binnenkort met een konkreet plan 
komen en aldus het bestuur en vereniging adviseren over de mogelijkheden en onmogelijkheden ter zake.  
In het verslagjaar werd ons derde veld gerenoveerd. Vooralsnog zijn wij er niet van overtuigd dat met deze renovatie het 
beoogde effect is bereikt. Nog steeds staan wij hoog in de Haagse "afkeurings top-10".  
Het tweede veld, dat vrij intensief voor trainingen moest worden gebruikt omdat de trainingsstrook nagenoeg onbruikbaar is 
geworden, zal aan het einde van het komende seizoen gerenoveerd worden.  
Verder zijn wij dankzij een groep vrijwilligers in staat gebleven de noodzakelijke onderhouds- en reparatiewerkzaamheden aan 
klubgebouw, kleedkamers alsmede verdere werkzaamheden op en rond de terreinen uit te voeren.  
 
TENSLOTTE  
Willen wij nog een moment stilstaan bij het overlijden van ons jeugdlid Jeffrey van Elswijk, die op zeer jeugdige leven op 
tragische wijze om het leven kwam.  
Rest ons nog een woord van dank uit te spreken aan alle kommissieleden, leiders, medewerkers, ouders, adverteerders, 
sponsors en anderen die ervoor hebben gezorgd dat onze vereniging op een verantwoorde wijze kon blijven draaien.  
Wij hopen oprecht dat het komende seizoen nu eens een uitbreiding te zien zal geven van de groep vrijwilligers, zonder welke 
een vereniging niet kan bestaan. Zeker na een moeilijk jaar zoals dat achter ons ligt is het zaak dat de leden de club niet laten 
zakken en er een grotere groep van leden komt, die bereid is mee te werken aan een beter LENS.  
Onze club is het zeker waard.  
 
Namens het bestuur, juli 1991.  
Jaap Colpa,  
algemeen sekretaris.  
 



JAARVERSLAG ZATERDAG SEIOREN SEIZOEN 1990/1991  
Het afgelopen seizoen werd er met vier elftallen aan de kompetitie deelgenomen. Klasse-indeling van de teams van de HVB 
was:  
LENS 1: 1e klasse  
LENS 2: res. 2e klasse  
LENS 3 en 4: 4e klasse  
 
ALGEMEEN  
De zaterdagselektie trainde dit seizoen onder leiding van Hans de Bruijn. De leiders van de selektie-elftallen waren: voor het 
LENS 1: André Spa  
LENS 2: Ben v.d.Nouland  
Als kommissieleden fungeerden An Bergenhenegouwen en André Spa. De laatste was tevens materiaalman. De fam. Ham 
zorgde ook dit seizoen weer voor het natje en het droogje van de selektiespelers op de woensdagavond.  
 
DE RESULTATEN  
Ook dit seizoen waren de prestaties van een goed gehalte. Jammer genoeg geen kampioenschap voor de zaterdagafdeling. 
LENS 1werd wel periodekampioen, zodat een plek in de nakompetitie verzekerd was. Helaas zonder het zo gewenste 
resultaat.  
LENS 2 begon moeizaam, maar eindigde goed, zodat op een goede plaatsing teruggezien kan worden.  
LENS 3 en 4 eindigden in de onderste regionen. Door de goede resultaten van LENS 1 en 2 was er dit seizoen weer een 
behoorlijke belangstelling langs de lijn.  
 
BEDANKT  
Namens de Seko wil ik iedereen bedanken, die zich in welke vorm ook heeft ingezet voor de zaterdagafdeling.  
 
VERWACHTING SEIZOEN 1991-92  
Voor het komend seizoen heeft Hans de Bruijn te kennen gegeven weer de training voor de zaterdagselektie op zich te 
nemen. Ondergetekende heeft, vanwege verschillende redenen, besloten niet meer het wedstrijdsekretariaat op zich te 
nemen.  
Met eventuele aanvulling vanuit de A-afdeling zal het komend seizoen weer geprobeerd worden in de top van de kompetitie 
mee te draaien. Omdat er in het LENS 3 spelers gaan vertrekken, zullen er komend seizoen 3 zaterdagelftallen bij de HVB 
worden ingeschreven.  
 
Jan Ham  
wedstrijdsekretaris  
zaterdagafdeling LENS.  
 
JAARVERSLAG SENIOREN ZONDAG 1990-91  
Omzien naar een achterliggend seizoen laat meestal alleen de positieve aspecten weer uit het geheugen tevoorschijn komen. 
Gelukkig waren deze ook in ruime mate aanwezig, ware het niet dat alle goede prestaties overschaduwd werden door de 
teleurstellende degradatie van LENS 1. Hoe goed de resultaten van de lagere elftallen dan ook mogen zijn, een slecht 
presterend eerste elftal heeft altijd zijn weerslag op de rest van de vereniging. Helaas, maar het zij zo. Vandaar dat ik hier niet 
te lang bij stil wil blijven staan, ook omdat over LENS 1 het afgelopen seizoen al voldoende is geschreven.  
Hoe presteerden de overige elftallen ?  
Over LENS 2 en 3 kunnen we kort zijn. Het tweede wist zich knap ternauwernood aan degradatie te onttrekken. Een goede 
prestatie, zeker indien men zich realiseert dat dit het hoogst spelende reserve-elftal uit Den Haag is. Voor een inmiddels 4e 
klasse vereniging is dit uitzonderlijk.  
LENS 3 deed wat men verwachtte. Het draaide goed mee in de middenmoot.  
LENS 4 c.q. 5 is een verhaal apart. Op papier leken de A- en B-selectie een vrij ruime bezetting te hebben. Al snel bleek dit 
iets te optimistisch ingeschat. Door het wegvallen van enkele spelers in beide selecties, o.a. vanwege blessure's, kampte 
LENS 4 vrijwel vanaf de start van de competitie met een structureel tekort aan spelers. Met veel kunst- en vliegwerk stonden 
er steeds elf man in het veld, maar een echt team was dit natuurlijk niet. Na dit enige weken te hebben aangezien werd dan 
ook besloten een elftal terug te trekken uit de competitie. Dit werd het vijfde, zodat deze spelers konden doorschuiven naar 
LENS 4. Terugtrekken van een elftal is altijd een jammerlijke beslissing, in deze situatie echter een onvermijdelijke. Gelukkig 
werd wel de doelstelling gehaald, namelijk het behoud van het vierde in de res. 1e klasse.  
LENS 6 t\m 9 draaiden de eerste weken allen zeer goed. Vier elftallen bovenaan de ranglijsten was jaren niet voorgekomen. 
Er werd, zij het voorzichtig, al gedacht aan vier kampioenschappen, wat waarschijnlijk een unicum in de LENS historie 
geweest zou zijn. Uiteindelijk werden "slechts" LENS 6 en 7 kampioen. Voorwaar toch goede prestaties, vooral wanneer men 
zich bedenkt dat het zesde een, gezien de leeftijd, echt veteranenteam is. Dat dit echter niet altijd van belang is blijkt wel uit 
het behaalde kampioenschap. Daadwerkelijke promotie naar de res. 1e klasse werd echter intern uitvoerig bediscussieerd. 
Uiteindelijk werd besloten in de res. 2e klasse te blijven. Al met al is het zeer aannemelijk dat dit elftal het oudste team van 
Den Haag is dat nog op dit niveau acteert. Een prestatie van formaat.  
LENS 7 liet danig van zich spreken. Elke week werden klinkende overwinningen genoteerd en werden zij hierdoor zonder 
puntverlies kampioen. Op deze wijze namen zij een sportieve revanche op de noodgedwongen terugzetting naar de res. 3e 
klasse. Nu afwachten of dezelfde resultaten in de res. 2e klasse behaald kunnen worden.  
 



Zoals al gememoreerd presteerden ook LENS 8 en 9 in het begin van de competitie zeer goed. LENS 8 kon dit ook in de 
tweede helft van de competitie volhouden, maar struikelde helaas tweemaal over de uiteindelijke kampioen. In ieder geval 
bewezen ze naast de haast vanzelfsprekende gezelligheid ook over voldoende ambitie en inhoud te beschikken. Wellicht lukt 
het komend seizoen.  
LENS 9 liet vooral na de winterstop de nodige steken vallen, waardoor zij al snel enige posities terugvielen. Uiteindelijk werd 
het seizoen onderaan de middenmoot afgesloten. Jammer, want er had beslist meer in kunnen zitten. Ook hier is de hoop 
gevestigd op het nieuwe seizoen.  
Naast alle voorgaande positieve geluiden zijn er helaas ook enige kritische kanttekeningen te vermelden. In het kort :  

• Een jaarlijks terugkerend probleem is de bezetting van de SEKO. Afgelopen seizoen 2 personen, momenteel slechts 1 
persoon. Wil alles goed georganiseerd worden dan kost dit enige tijd. Die is nu niet voldoende aanwezig, wat betekent 
dat niet alles naar wens verloopt. Wie de LENS-revue geregeld leest weet dat hier regelmatig aandacht aan wordt 
besteed. Het resultaat van de verzoeken om nieuw bloed is echter nihil. Hopelijk keert het tij nog eens.  

• Het huidige seniorenbestand veroudert zeer gestaag. Afgezien van LENS.1 en 2 ligt de gemiddelde leeftijd boven de 
30 jaar. Dit is een zorgelijke situatie, want op de huidige voet doorgaan betekent over misschien vijf jaar wellicht nog 
maar 4 zondagelftallen. Dit is beangstigend.  

Dit probleem kan op twee manieren verholpen worden :  
1. Er worden meer activiteiten voor de lagere senioren georganiseerd. Hier is echter een uitgebreidere SEKO voor 

nodig. Hiermee komen wij dan weer terecht bij de bekende vicieuze cirkel.  
2. De doorstroming vanuit de jeugd zal moeten toenemen. Voorwaarde hierbij is wel dat er een groter A-junioren 

bestand is dan momenteel. Door de JUKO wordt hier in ieder geval aan gewerkt. Voorts zal de opvang van de 
overkomende A-junioren naar de senioren moeten verbeteren. Hiermee bedoel ik dan vooral de spelers die niet direkt 
geschikt zijn voor de selectie. Zij zouden ingepast moeten worden in een vrij jong team dat net onder de selectie 
speelt en dus eigenlijk als een soort kweekvijver fungeert, waar de spelers, indien mogelijk, kunnen rijpen. Momenteel 
is dit inpassen in de lagere senioren niet mogelijk waardoor de overgang voor een jeugdspeler helaas minder 
aantrekkelijk is. In samenspraak met bestuur en JUKO zal in ieder geval dit probleem bekeken worden.  

3. Er is een zekere stijging waarneembaar van het aantal boekingen en schorsingen. Misschien wordt dit veroorzaakt 
door het strenger optreden van de scheidsrechters, ook is het mogelijk dat dit komt door de algemene tendens van 
spelverruwing. Hoe dan ook, goed is het in ieder geval niet. Hier zal iets door SEKO en bestuur aan moeten worden 
gedaan.  

Ondanks de bovenstaande negatieve tendensen en de degradatie van LENS 1, kan toch gesproken worden van een redelijk 
seizoen. Laten wij er met zijn allen aan werken dat het komend seizoen gewoon een goed seizoen wordt.  
.  
ZAALVOETBAL SEIZOEN 1990-91  
De zaalafdeling kende afgelopen seizoen organisatorisch gezien weinig problemen. Alle teams waren op papier redelijk tot 
goed bezet en wanneer een team problemen had werd dit door de overige teams soepel opgelost. Zo verliep het zelf leveren 
van scheidsrechters bij de lagere teams gelukkig ook zonder al te veel problemen. Door ieders medewerking was het op dit 
vlak een geslaagd seizoen.  
Prestatief gezien was het achter ons liggende seizoen echter een seizoen van uitersten. Positief was dat LENS 1 eigenlijk 
toch redelijk eenvoudig kampioen werd en derhalve promoveerde naar de 1e klasse en ook hier zouden zij best wel eens voor 
een verrassing kunnen zorgen.  
Tevens presteerde LENS 4 sterk. Eindelijk een seizoen waarin niet tegen degradatie werd gevochten en goed in de 
middenmoot werd meegedaan.  
Negatief was de degradatie van zowel LENS 2 als LENS 3. Voor LENS 2 was dit al enige tijd te verwachten. Al jaren was 
degradatie ternauwernood ontlopen en eens moest het dan mis gaan. Jammer, maar in de res. 1e klasse zullen ze zeker 
beter presteren. Dit geldt eigenlijk ook voor LENS 3. Zij zijn gedegradeerd, aangezien dit het eerste seizoen voor dit team was 
en zij dus moesten wennen en tevens zonder vaste keeper speelden. Omdat dit laatste probleem voor het huidige seizoen is 
opgelost zullen de overwinningen vanzelf komen.  
Terugblikkend kan geconcludeerd worden dat het seizoen 1990-91 redelijk tot goed verlopen is. Moge het seizoen 1991-92 
zeker net zo goed eindigen.  
 
Ronald Bergenhenegouwen.  
 
JAARVERSLAG JEUGDKOMMISSIE LENS SEIZOEN 1990-91  
 
DE JEUGDKOMMISSIE.  
De Jeugdkommissie bestond dit jaar uit  
Fred Grens en  
Paul v.d Steen.  
Fred regelde de toernooien en en was daarnaast trainer/leider van LENS B1. Paul was jeugd- en wedstrijdsekretaris en 
tevens het aanspreekpunt voor de ouders van de jeugdleden. Samen zetten wij de grote lijnen uit. Het spreekt voor zich, dat 
wij heel veel hulp hebben gekregen van diverse ouders en LENS-leden. Denk vooral aan de hulp van een tiental mensen die 
om de paar weken de zaakjes op de zaterdag regelden. Maar ook de scheidsrechters, de trainers, de leiders en de ouders, 
die voor het vervoer zorgden, waren van grote waarde voor ons. Als laatste, maar zeker niet als minste, mogen we ook Marian 
v.d. Donck en de overige moeders niet vergeten, die voor onze jeugd de nevenaktiviteiten weer op een voortreffelijke wijze 
verzorgden.  
Helaas is het groepje medewerkers lang niet voldoende. Vooral het vinden van leiders en scheidsrechters voor de lagere 
jeugdelftallen levert steeds meer problemen op. De hulp uit de lagere seniorenelftallen is minimaal. Hoe we deze passiviteit 
kunnen doorbreken is een probleem voor heeI LENS waar volgens ons meer aandacht aan besteed moet worden.  
 
De elftallen.  



Begin september hadden we met 17 teams ingeschreven in de kompetitie t.w. 1x A, 3x B, 2x C, 3x D, 5x E en 3x F. Door de 
open dagen kwamen hier al snel een E6 en een F4 bij. De grote schoonmaak aan het eind van het vorig seizoen heeft 
duidelijk zijn positieve werking gehad. Weinig problemen met niet opkomers, weinig problemen met het gedrag van de spelers 
en derhalve ook weinig schorsingen uitgesproken door de jeugdkommissie. Houden zo.  
 
De resultaten 
In de Jong LENS zijn we zo, zoals gebruikelijk, weer uitvoerig ingegaan op de resultaten van onze jeugdelftallen. Echt 
belangrijk zijn deze echter alleen bij A1 en B1.  
LENS A1 deed lang mee om de bovenste plaats, maar moest drie wedstrijden voor het einde helaas afhaken. De oorzaak was 
een mix van:  
1. Te weinig A-klassers van nivo om een heel jaar mee te kunnen draaien. Ingrijpen was nauwelijks mogelijk, maar 

eigenlijk soms wel noodzakelijk.  
2. De seniorenafdeling deed onverantwoord veel een beroep op de al te smalle groep A-klassers. Echt fris waren de 

spelers aan het eind van het seizoen dan ook niet meer.  
Volgend seizoen gaan we alles op alles zetten om de eerste plaats te behalen. Gelukkig hebben we nu twee A-elftallen en 
een iets bredere basis en lijkt het er op dat de seniorenselektie ook voldoende spelers heeft, zodat er minder vaak een beroep 
zal worden gedaan op onze A-klassers.  
LENS B1 deed wat het moest doen en speelde zich naar een veilige plek in de regionlale klasse. Ook voor volgend seizoen 
blijft dat wat ons betreft het uitgangspunt.  
De overige teams speel den met wisselend succes mee in hun kompetitie. Slechts C1 eindigde als laatste in de hoogste C-
poule en degradeerde daardoor. Dit betekent dat we in het seizoen 1992-93 een te zwak B-team krijgen om mee te doen in de 
regionale klasse. Versterking is dan ook noodzakelijk.  
 
De trainers  
Evenals voorgaande jaren had iedere selektigroep weer een eigen trainer, die tevens leider was van het eerste elftal in die 
leeftijdsklasse. De trainers waren:  
A-selektie  Emiel Gans  
B-selektie  Fred Grens  
C-selektie  Ronald Bogisch  
D-selektie  Ton ‘s-Gravendijk  
E-selektie  Theo Hoefnagel  
Er werd het afgelopen seizoen weer erg veel getraind door de bovenstaande groepen. De opkomst was hoog. Geconstateerd 
is echter wel dat veel spelers te weinig bereid zijn om aan hun eigen tekortkomingen te werken. Hier zullen we het komende 
seizoen regelmatig met hen over praten. Vrijblijvend een beetje komen trainen is niet wat wij willen met onze jeugdselekties.  
Bij de niet geselekteerde A-, B-, C- en D-jeugd werd er voor het eerst sinds lange tijd ook tijdens de wintermaanden 
doorgetraind door een redelijk aantal spelers. Toch is het leeftijdsverschil te groot en gaan we volgend seizoen weer een 
splitsing aanbrengen. Ook zullen we in deze groepen meer op de discipline gaan letten. Met Arno v.Blitterswijk, die de trainer 
is van deze groepen, is hier al over gesproken.  
Bij de niet geselekteerde E-jeugd en bij de F-klassers was Wim Blom weer aktief op de woensdagmiddag. Hij werd geholpen 
door enkele enthousiaste ouders. De animo bij deze groepen was erg groot.  
 
Extra trainingen  
Op de zondag en op de maandagavond werd er r'egelmatig een extra training of onderling voetbal ingelast voor de D-, E- en 
F-klassers. Ook hiervoor was de animo groot. Volgend seizoen gaan we hier dan ook mee door.  
 
Keeperstraining  
Theo Massa begon halverwege dit seizoen met het trainen van onze jeugdkeepers. Zelf ging hij via LENS naar de Frans 
Hoek-keeperscursus. De meeste jeugdkeepers gingen ook naar de keepersdag van Frans Hoek. Op deze manier proberen wij 
de jeugdkeepers van LENS ook dat beetje extra aandacht te geven die voor deze groep zo vaak vergeten wordt. Ook volgend 
seizoen wordt hiermee doorgegaan. Wel zullen we met Theo Massa wat duidelijkere afspraken moeten maken.  
 
Looptraining  
Voor het eerst bij LENS werd er ook iets aan de looptraining gedaan. Geconstateerd werd vaak, dat veel spelers erg slecht 
liepen. Dit kost kracht en gaat ten koste van het voetbal.  
Wim v.Ettingen, die gespecialiseerd is in looptrainingen, was bereid om de looptrainingen te verzorgen. Ook volgend seizoen 
zullen we dit blijven doen.  
 
Extra voetbalaktiviteiten  
Naast de kompetitiewedstrijden spelen de teams bij LENS nog regelmatig vriendschappelijke wedstrijden. Het ene team wat 
vaker dan het andere. Dit heeft veelal te maken met de animo en beschikbare vrije tijd van de leiders. Geprobeerd wordt  
voor de selektieteams om veel te voetballen tegen teams van Sparta, Feyenoord, SVV en Excelsior. Dit is dit seizoen weer  
goed gelukt. Hoogtepunten waren zonder meer de voorwedstrijd van C1 in de KUIP bij Feyenoord -PSV, de rondleiding door 
de KUIP voor E1, E2 , E3 en F1, alsmede de wedstrijden daarna tegen de Feyenoord-jeugd en de wedstrijd van een versterkt 
A1 in Zeist tegen het Nederlands elftal t/m 15 jaar. Ook mogen we in dit rijtje natuurlijk niet de voetbalclinic vergeten, die door 
Arnold en Gerrie Mühren op ons terrein werd gehouden voor onze jeugdleden.  
 
Zaalvoetbal  
Ook dit jaar hebben wij weer heel wat in de zaal gevoetbald. De gebruikelijke wedstrijden bij FC Snoekie waren weer een 
succes. Het Zwaluwen jeugdzaalvoetbaltoernooi van de HVB, waaraan wij altijd met veel teams mee deden, was ook dit jaar 
weer zeer slecht geregeld. Het geld binnen halen voor de gehandicapte jeugd blijkt veel belangrijker te zijn dan het  



voetballen. In een brief aan de HVB hebben wij gereageerd op deze zaak. In de winterstop, die door het slechte weer wel erg 
lang duurde, hebben wij twee sporthallen kunnen huren, waardoor wij met de gehele jeugdafdeling in de zaal konden 
voetballen. Dit werd erg op prijs gesteld.  
 
Haagse jeugd/Superselektie.  
Evenals voorgaande jaren hadden wij in Machiel v.d. Berg, Robert Pronk en Hans Verhey een sterke vertegenwoordiging in 
de Haagse jeugdselektie onder de 15 jaar. Daarnaast trainden Hans en Robert ook nog mee met de Superselektie van FC 
Den Haag en volgden gedurende enkele maanden de trainingen bij Feyenoord. Een druk programma voor deze spelers wat 
dankzij veel afstemming met een ieders instemming kon worden volbracht. Het resulteerde wel in een overgang van Hans 
Verhey naar het landelijke elftal van FC Den Haag.  
Ook Ricardo Herrewijn , speler van LENS D1, heeft enkele keren meegedaan bij de Haagse jeugd selektie onder 13 jaar.  
 
LENS t/m 21 jaar  
Er werden best wel enkele leuke wedstrijden gespeeld met dit elftal. Helaas blijken de BVO's niet zo vaak bereid om extra te 
spelen met hun landelijke elftallen, omdat ze doordeweeks vaak hun tweede team aan moeten vullen. Daarnaast werd er al  
Veelvuldig een beroep gedaan op onze A-junioren door onze seniorenafdeling, zodat deze wedstrijden eigenlijk te veel van 
het goede zouden zijn geworden. 
 
Nevenaktiviteiten  
Bij de inleiding spraken wij al onze waardering uit over de enthousiaste groep ouders, die de nevenaktiviteiten voor onze jeugd 
weer op een voortreffelijke wijze regelden. We denken hierbij o.a. aan het Sinterklaasfeest, de Kerstviering, het Paasfestijn 
met de speurtocht, de spelletjesavond en niet te vergeten de afsluitende grandiose speldag met een loterij op LENS. De klap 
op de vuurpijl echter was de herfstweek, waarin weer vele teams bleven eten en slapen op LENS. veel van deze festiviteiten 
zijn gericht op de jongste jeugd. Dit zullen we ook volgend seizoen weer herhalen. Toch willen wij ook best wat meer doen 
voor de oudere jeugd. De vraag is echter wat???  
 
Afsluiting seizoen  
Normaal gesproken zijn de toernooien een afsluiting van het seizoen. Voor veel teams was dit ook weer zo. Door de vele 
afzeggingen bij de thuistoernooien werden er heel wat formules uit de kast gehaald of uitgevonden. Spelcircuits, ijs- of 
slagroomtaarten, etc., etc.werden tevoorschijn getoverd. Het bleken allemaal aktiviteiten te zijn, die erg aansloegen.  
Naast deze toernooien werd, zoals bij de nevenaktiviteiten al werd geschreven, ook nog een grandiose speldag met barbecue 
en loterij gehouden. Gezien de belangstelling sloeg dit erg aan. Verder gingen er weer heel wat teams op stap naar Limburg.  
Een redelijk alternatief voor de veel te dure reizen naar het buitenland met Eurosportring. Vooral de reis van LENS E1, E2  
en E3 werd een groot succes, onder meer door het bezoek aan het PSV-stadion en de mergelgrotten in Maastricht.  
 
Tot slot  
Vorig jaar schreef ik het al. Het maken van een jaarverslag kost best wel wat tijd. Natuurlijk kan ik het bij een A-4-velletje 
houden, maar dan zou ik tekort doen aan al onze aktiviteiten die wij weer georganiseerd hebben in het afgelopen seizoen. 
Nogmaals, met “we” bedoel ik niet alleen Fred en ondergetekende, maar zeer zeker ook alle medewerkers binnen de 
jeugdafdeling. Het zijn er beslist te weinig, maar er is echt weer bergen werk verzet. Heel hartelijk bedankt ook namens alle 
jeugdspelers. Ze laten het wel niet altijd zo blijken maar ze waarderen al deze aktiviteiten best.  
 
Namens de jeugdkommissie van LENS, 
Paul v.d Steen  
,jeugdsekretaris.  
 
 
JAARVERSLAG FEKO 1990-91  
Dit jaar zijn er door en in samenwerking met de FEKO weer wat aktiviteiten georganiseerd. Er was een klaverjasdrive met 
Kerstmis en met Pasen. De opkomst hierbij was redelijk te noemen. Alleen jammer dat de organisatoren van deze drive, mede 
wegens drukke werkzaamheden, er niet mee door kunnen gaan. Toch bedankt voor het organiseren al die jaren van de 
klaverjas- en jokerdrive.  
Gelukkig zijn er een paar mensen bereid gevonden om het organiseren van de klaverjas- en jokerdrive op zich te nemen.  
De jaarlijkse nieuwjaarsreceptie was ook druk bezocht. Zoals elk jaar weer een gezellig onderonsje voor een groot aantal 
LENSers.  
Dit seizoen werden er ook een paar feestavonden georganiseerd. Deze avonden lopen nooit erg goed. De eerste avond dit 
seizoen werd een flop. Zoals gewoonlijk maar een stuk of 30 LENSleden. Dat is te weinig. De feestavond hierna, die door 
Henk Hoppenbrouwers werd georganiseerd, werd beter bezocht. Er was hier een band die optrad. Het aantal bezoekers van 
LENS-kant was niet zo groot, waarschijnlijk net zoveel als anders, maar de band nam nogal wat (betalende) bezoekers mee. 
Dat was dus een gelukje.  
De klapper van het vorig seizoen was natuurlijk de jubileumdag op LENS. Voor deze gelegenheid was er een 
jubileumcommissie benoemd. De mensen uit deze commissie hebben kosten noch moeite gespaard om deze dag tot een 
onvergetelijke te maken. Alle lof hiervoor.  
Al met al mag ik de conclusie trekken dat feesten op LENS niet in trek zijn. Het is zonde om veel geld uit te geven voor 
feesten, die toch bijna niet bezocht worden. Misschien dat er in de toekomst wat meer belangstelling gaat komen voor dit soort 
festiviteiten. Tot dan zal de Feko in zijn huidige vorm, zich meer met jeugdfestiviteiten bezig gaan houden. Een hoop mensen 
onder leiding van Marian van der Donck zijn al actief en dragen sinds dit seizoen de naam JEUGDFEKO. Al deze aktiviteiten 
lopen goed. Verslagen hiervan verwacht ik dan ook bij de copy van de jeugdcommissie.  
Mochten er mensen zijn die belangstelling hebben om in de Feko zitting te gaan nemen, en dan niet alleen voor de jeugd, dan 
zijn deze altijd welkom.  
 
René van den STEEN.  
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